

# Beslutningsprotokol Menighedsrådsmøde

## Møde juni 2024

Mødested: Sognehuset Felsted

Mødetid: 12. juni 2024 kl. 17.00

Fraværende: Theresia

Pkt.	Emne	Tid	Referat
1	<p>Meddelelser fra individuelle:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Formand</li><li>• Præst</li><li>• Personale/personaleansvarlig</li><li>• Kirkevæрге</li></ul> <p><i>Information fra de enkelte funktioner</i></p>	30 min	<p><b>Torben Gerber:</b></p> <p>30/5 var der møde omkring kirkevæрге bygningsprojekt, hvor der er tale om en fælles kirkevæрге for flere sogn. Der var også tale om at lave en fælles hjemmeside. Der var ikke nogen, der kunne deltage.</p> <p>Tidsregistrering - pr. EU lovgivning skal alle der får løn fra kirken tidsregistreres. Bente kommer med et oplæg på hvordan det kan gøres.</p> <p><b>Lars:</b></p> <p>Der er indhentet tilbud på dør til kapellet. Ny dør 60.000 - rep. af gammel dør 65.000. Vi afventer.</p> <p><b>Torben Jessen:</b></p> <p>Gravstens sikring. Der er over 100 stk. Rapport fra Miljøhuset gennemgås. Torben sætter gang i behandling af de "røde" sten og tager fat i Helene, hvis der er behov for hjælp.</p>
2	<p>Økonomi</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Status på regnskab</li><li>• Godkendelse budget 2025</li></ul> <p><i>Information og godkendelse</i></p>	15 min	<p><b>Lillian:</b></p> <p>Konto til fremtidsstikrede midler er overført til almindelig drift.</p> <p><b>Cvr.nr. 67513614, budget 2025, bidrag budget afleveret d. 11-06-2024 10:27 godkendes</b></p>
3	<p>Forpagtningsaftale af Præstegårdsjorde</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Information om udbud og den videre proces</li></ul> <p><i>Kasserer informerer</i></p>	10 min	<p><b>Lillian:</b></p> <p>Annonceres digitalt på Spiras Facebook. Det er tilgængeligt fra 3. juni. Bliver ligeledes annonceret i Ugeavisen. Frist for afgivelse af bud er d. 2. juli kl. 12.</p> <p>Torben Gerber og Lillian beslutter, hvem der får lov at forpagte.</p>
4	<p>Renovering af præstegården</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Siden sidst og næste skridt</li></ul> <p><i>Formanden informerer</i></p>	5 min	<p><b>Torben Gerber:</b></p> <p>Arkitekten har været og se på stormskaden, så der kan laves udbud på renovering af denne. Der skal indhentes 3 tilbud. Vi afventer tilbud på beskæring af</p>

## Beslutningsprotokol Menighedsrådsmøde

			beplantning på udendørsarealer, før at projekt kan genindsendes til provstiudvalg.
5	<p>Status på organist</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Status på processen</li> </ul> <p><i>Personaleansvarlig informerer og punktet drøftes</i></p>	5 min	<p><b>Annelise:</b></p> <p>Vi har modtaget en ansøgning til stillingen. Der er dog ingen kontakt til ham.</p> <p>Praktikaftalen med Myroslava er forlænget i 4 uger. Det går godt.</p> <p>Vi afventer med at igangsætte ansøgningsproces til august.</p>
6	<p>Fyraftensmøde vedr. regnskabsføring (Rise)</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Drøftelse af evt. ændringer til samarbejde og vedtægter</li> <li>• Forslag til andre aflastningspunkter</li> </ul> <p><i>Formand informerer og bilag sendes separat</i></p>	20 min	<p><b>Torben Gerber:</b></p> <p>Vedtægter er drøftet og vi har ingen yderligere tilføjelser udover en mulig aflastning i form af kommende tidsregistrering.</p> <p>Kasserer og formand deltager i møde den 19/6.</p>
7	<p>Menighedsrådsvalg</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Status og næste aktivitet</li> <li>• "Valgvogn" ved Felsted ugen</li> </ul> <p><i>Valgudvalget informerer</i></p>	10 min	<p><b>Annelise:</b></p> <p>Der er en valgbrochure på vej.</p> <p>Annelise sender en mail ud, som vi skal svare på. Brochurerne skal ligge i kirken og diverse andre steder og bruges i vognen til Felsted Ugen.</p> <p>På første møde i august laver vi vagtplan til Felsted uge.</p> <p>Helene kigger på billede til at have ved vognen.</p>
8	<p>Aktivitetsudvalg</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Planlægning af aktivitet ved Felsted ugen</li> </ul> <p><i>Drøftelse og beslutning</i></p>	15 min	<p>Fællessang lørdag fra 10-11. Morten Hoff spiller.</p> <p>Aktivitetsudvalget kontakter Morten for at få sange.</p> <p>Helene sørger for plakat + sanghæfte.</p> <p>Annelise, Helene og Nina bager og Lars og Gritt laver kaffe.</p>
9	Mødekalender for næste 6 måneder		<p>15. august kl. 17</p> <p>12. september kl. 17</p> <p>VALG 17. september kl. 19, Damsgård</p> <p>24. oktober kl. 17</p> <p>19. november kl. 17 + nyt menighedsråd (planlægning af møde til januar)</p>
10	<p>Ladestander</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Godkendelse/underskrift af Koncessionskontrakt for etablering for ladestander</li> </ul> <p><i>Godkendelse og underskrift</i></p>	5 min	<p>Kontrakten er gennemgået og underskrevet</p>
11	Evt. og punkter til næste møde	5 min	

Beslutningsprotokol Menighedsrådsmøde

*[Handwritten signature]*

*[Handwritten initials]*

Tania C. Roslyar.

Kate C. Bell.

A. Steward

Quis.

Nana Jumbo.